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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  COVASNA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUICOVASNA 

 

  

 

P R O C E S - V E R B A L  nr. 3/2025 

 

 

Încheiat astăzi, 30 ianuarie 2025, orele 1400,cu ocazia ȘEDINŢEI 

ORDINARE a Consiliului Local al oraşului Covasna. 

Sunt prezenţi 9 consilieri în sala de ședințe. Lipsesc consilierii: Dna Sasu 

Izabella și dna Bodo Eniko. Întârzie: dl Antal Akos, dl Jeszenovics Robert 

Karoly și dl Vatany Ferenc. Participă online: dl Enea Nicolae, dl Bodo 

Tohotom, dl Bohățel Mihail - Bogdan și dna Becsek Eva.  

 

Participă la şedinţă: primarul orașului, dl Gyero Jozsef, secretar general, 

dna Ciurea Maria Crina, Director Asistență Socială, dna Sîntoiu Angela - Cornelia, 

inspector cadastru, dl Incefi Istvan, inspector resurse umane, dna Cucu Irma, 

inspector urbanism, dl Papucs Barnabas și inspector administrarea domeniului 

public și privat, dna Varga Monica - Anamaria. 

 

Consilierii au fost convocaţi în ȘEDINŢA ORDINARĂ prin Dispoziția 

primarului nr. 20/2025, care a fost adusă la cunoştinţa locuitorilor prin afişare la 

sediul propriu şi pe site-ul primăriei și comunicată consilierilor prin e-mail. 

 

Dl Primar urează bun venit tuturor consilierilor care participă la şedinţa 

ordinară a consiliului local din luna ianuarie.  

Președinte de ședință pentru luna ianuarie a fost ales dl consilier Deaconu 

Ion în ședința extraordinară a consiliului local din 9 ianuarie 2025.  

 

Dl președinte de ședință prezintă ORDINEA DE ZI a ședinţei aşa cum a 

fost propusă prin Dispoziţia Primarului, după cum urmează:  

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea criteriilor pentru stabilirea 

ordinii de prioritate în soluționarea cererilor de locuințe și în repartizarea 

locuințelor pentru tineri, destinate închirierii, în orașul Covasna. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea criteriilor pentru repartizarea 

locuințelor sociale din UAT Covasna, actelor justificative care însoțesc cererea, 

precum și constituirea unei comisii de analiză a solicitărilor de locuințe sociale 

pentru anul 2025. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului privind activitatea 

asistenților personali desfășurată în semestrul II al anului 2024. 
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4. Proiect de hotărâre cu privire la repartizarea locuinței din fondul 

locativ de stat din orașul Covasna situat în str. Ady Endre, nr. 1, bl. 1, ap. 11. 

5. Proiect de hotărâre  cu privire la aprobare PUZ modificator – zonă 

locuințe și pensiune Oraș Covasna, Județ Covasna, beneficiari dl Luca Ioan și 

dna Luca Salvina. 

6. Proiect de hotărâre  cu privire la aprobarea volumului de masă 

lemnoasă propus pentru recoltare în anul 2025 din fondul forestier 

proprietatea publică a orașului Covasna, a prețului de referință și a modalității 

de valorificare al acestuia. 

7. Proiect de hotărâre  cu privire la aprobarea bugetului de venituri și 

cheltuieli pentru anul 2025, pentru fondul forestier proprietate orașului 

Covasna, administrat în baza contractului de administrare nr. 597/2015. 

8. Proiect de hotărâre  cu privire la modificarea HCL nr. 76/2024 

privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul 

contractual din cadrul familiei ocupaționale “Administrație” din aparatul 

propriu al Consiliului local și din serviciile publice din subordinea acestuia, 

începând cu data de 1 iunie 2024. 

9. Diverse. 

 

Dl Primar propune suplimentarea ordinii de zi cu 2 puncte, după cum 

urmează: 

1. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Orașului Covasna în Adunarea Generală a Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară Zonă Metropolitană Târgu Secuiesc – Covasna – 

solicitarea de acordare de mandat a fost înregistrată în data convocării ședinței, 

astfel se propune suplimentarea ordinii de zi cu acest punct respectiv înaintarea 

hotărârii după aprobare către Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Zonă 

Metropolitană Târgu Secuiesc – Covasna. 

2. Proiect de hotărâre cu privire la declararea a 25 bucăți de insule 

ecologice digitalizate ca bunuri mobile de interes public local și înscrierea 

acestora în inventarul domeniului public al orașului Covasna - ținând cont de 

faptul că este necesar predarea acestor insule cât mai repede către S.C. Gos – Trans 

– Com SRL, ca ei să poată lucra cu ele, se propune suplimentarea ordinii de zi cu 

acest punct și aprobarea proiectului de hotărâre în forma inițiată. 

 

Se supune la vot ordinea de zi completată, care se aprobă cu 13 voturi 

„pentru”– unanimitate. 

 

Înainte de discutarea punctelor de pe ordinea de zi, dl președinte de ședință 

supune la vot procesele verbale ale ședințelor, după cum urmează: 

• proces verbal nr. 32 - ședința ordinară 12 decembrie 2024 

• proces verbal nr. 33 - ședința extraordinară 20 decembrie 2024 

• proces verbal nr. 1 - ședința extraordinară 9 ianuarie 2025  



 3 

• proces verbal nr. 2 - ședința extraordinară 15 ianuarie 2025  

Procesele verbale sunt aprobate cu 13 voturi „pentru” – unanimitate. 

 

Se trece la discutarea punctului 1 de pe ordinea de zi, Proiect de 

hotărâre privind aprobarea criteriilor pentru stabilirea ordinii de prioritate în 

soluționarea cererilor de locuințe și în repartizarea locuințelor pentru tineri, 

destinate închirierii, în orașul Covasna. 

 

Dna Sîntoiu prezintă raportul de specialitate.  

 

Comisia juridică şi pentru administraţie publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, pentru culte religioase 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL - proiectul de hotărâre a 

fost supus procedurii transparenței decizionale, anunțul fiind publicat pe site-ul și la 

sediul Primăriei orașului Covasna. Ca urmare a publicării proiectului de hotărâre nu 

s-au înregistrat la Secretarul orașului propuneri, sesizări, plângeri, reclamații. 

 

Discuții: Dl Primar: chiar acum vin de la recepția lucrărilor tehnice a 

blocului ANL, unde am discutat inclusiv despre criterii și de ce nu este mai 

permisivă legea privind criteriile care sunt lăsate la latitudinea noastră. În privința 

proprietăților legea doar atât prevede să nu aibă locuință în localitatea în care 

solicită locuința ANL. Noi trebuie să ne conformăm legiuitorului, nu putem să 

adăugăm criterii proprii. Noi aprobăm criteriile, vom analiza dosarele care vor fi 

depuse.  

Apartamentele sunt puține raportat la nevoile locative a tinerilor din orașul 

Covasna, însă am fost încurajați să depunem alte cereri pentru construirea altor 

blocuri, dacă putem identifica teren. Opoziții au fost în mai multe locuri, nu poți 

mulțumi pe toată lumea. 

Dl Molnar: mi se pare puțin revoltător faptul că nu putem stabili criterii, 

parcă am primi un cadou cu reguli stricte de utilizare.  

Dl Deaconu: nu trebuie să ne convină foarte mult nouă. Problema este că 

avem foarte mulți angajați în sănătate care fac naveta, ar trebui să obținem locuință 

și pentru medici. 

Dl Primar: avem un proiect în derulare prin care construim locuințe pentru 

personal din sănătate și învățământ. Aceste locuințe vor veni în sprijinul 

specialiștilor, dar ele nu pot fi cumpărate. În schimb locuințele ANL pot fi 

cumpărate, cât timp locuințele de serviciu pot fi închiriate pe perioada raportului de 

serviciu. 
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Dl Fulop: sunt unele prevederi care nu se mai potrivesc, probabil legea este 

prea veche și ar trebui modificată. Avem adresa veche a primăriei, poate ar trebui să 

specificăm alfel locul de depunere a dosarelor. 

Dl Primar: criteriile sunt stabilite prin lege, locul depunerii solicitărilor vom 

stabili ulterior. 

Dna Muntean: care va fi nivelul chiriei? 

Dl Primar: va fi calculat conform legii. 

 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 13 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 6/2025 

privind aprobarea criteriilor pentru stabilirea ordinii de prioritate în 

soluționarea cererilor de locuințe și în repartizarea locuințelor pentru tineri, 

destinate închirierii, în orașul Covasna 

 

Intră în sala de ședințe dl viceprimar Jeszenovics Robert Karoly. 

 

Se trece la discutarea punctului 2 de pe ordinea de zi, Proiect de 

hotărâre privind aprobarea criteriilor pentru repartizarea locuințelor sociale 

din UAT Covasna, actelor justificative care însoțesc cererea, precum și 

constituirea unei comisii de analiză a solicitărilor de locuințe sociale pentru 

anul 2025. 

 

Dna Sîntoiu prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţie publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, pentru culte religioase 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi sport 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL - proiectul de hotărâre 

a fost supus procedurii transparenței decizionale, anunțul fiind publicat pe site-ul și 

la sediul Primăriei orașului Covasna. Ca urmare a publicării proiectului de hotărâre 

nu s-au înregistrat la Secretarul orașului propuneri, sesizări, plângeri, reclamații 

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 14 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 
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HOTĂRÂREA NR. 7/2025 

cu privire la aprobarea criteriilor pentru repartizarea locuințelor sociale din 

UAT Covasna, actelor justificative care însoțesc cererea, precum constituirea 

unei comisii de analiză a solicitărilor de locuințe sociale pentru anul 2025 

 

Se trece la discutarea punctului 3 de pe ordinea de zi, Proiect de 

hotărâre privind aprobarea raportului privind activitatea asistenților personali 

desfășurată în semestrul II al anului 2024. 

 

Dna Sîntoiu prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi sport 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 14 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 8/2025 

pentru aprobarea Raportului privind activitatea asistenţilor personali 

desfaşurată în semestrul II al anului 2024 

 

Se trece la discutarea punctului 4 de pe ordinea de zi, Proiect de 

hotărâre cu privire la repartizarea locuinței din fondul locativ de stat din 

orașul Covasna situat în str. Ady Endre, nr. 1, bl. 1, ap. 11. 

 

Dna Sîntoiu prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi sport 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Discuții: Dl Primar: avem o problemă cu acel bloc din punct de vedere al 

stării tehnice. Acum 10 ani au fost debranșați și de la apă. Practic ar trebui construit 

un alt bloc pentru acele persoane, dar se pune problema locului, fondului, materiale, 

pentru a se pune la dispoziție locuințe potrivite. GTC nu vrea să suporte cheltuielile 

de reabilitare a acoperișului, trebuie să găsim noi o soluție pentru reabilitarea acestui 

loc și pentru rezolvarea problemei locuințelor sociale. 

Dl Molnar: în blocul respectiv câte persoane stau? 

Dna Sîntoiu: fișele locative sunt la Gos Trans Com SRL. 

Dl Primar: 16x4 persoane putem calcula. 

Dl Molnar: dacă sunt cu toții la un loc crează tensiune socială, dacă pui 

împrăștiați în containere iar nu este bine. 
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Dl Primar: putem face reparații eventual din materialele rezultate din 

demolare, de la sediul Primăriei. Aici este vorba de locuințe din fondul locativ de 

stat. 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 14 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 9/2025 

cu privire la repartizarea locuinței din fondul locativ de stat din orașul 

Covasna situat în str. Ady Endre, nr. 1, bl. 1, ap. 11 

 

Se trece la discutarea punctului 5 de pe ordinea de zi, Proiect de 

hotărâre  cu privire la aprobare PUZ modificator – zonă locuințe și pensiune 

Oraș Covasna, Județ Covasna, beneficiari dl Luca Ioan și dna Luca Salvina. 

 

Dl Papucs prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia juridică şi pentru administraţie publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, pentru culte religioase 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, realizarea lucrărilor 

publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL - proiectul de hotărâre 

a fost supus procedurii transparenței decizionale, anunțul fiind publicat pe site-ul și 

la sediul Primăriei orașului Covasna. Ca urmare a publicării proiectului de hotărâre 

nu s-au înregistrat la Secretarul orașului propuneri, sesizări, plângeri, reclamații 

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 14 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 10/2025 

cu privire la aprobare P.U.Z. MODIFICATOR – ZONĂ LOCUINȚE ȘI 

PENSIUNE, ORAȘ COVASNA, JUDEȚ COVASNA 

Beneficiari: Dl. Luca Ioan și Dna. Luca Salvina 

 

Se trece la discutarea punctului 6 de pe ordinea de zi, Proiect de 

hotărâre  cu privire la aprobarea volumului de masă lemnoasă propus pentru 

recoltare în anul 2025 din fondul forestier proprietatea publică a orașului 

Covasna, a prețului de referință și a modalității de valorificare al acestuia. 
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Dl Incefi prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia juridică şi pentru administraţie publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, pentru culte religioase 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru turism şi agrement, protecţia mediului, agricultură şi 

silvicultură 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Dl consilier Enea Nicolae se deloghează și intră în sala de ședințe dl 

consilier Antal Akos. 

 

Discuții: Dl Vatany: lemnul rezultat din tăieri principale este mai valoros, 

astfel propun majorarea prețurilor. 

Dl Fulop: aș dori să aflu câte cerințe au fost din partea locuitorilor pentru 

lemne de foc, câți mc pot solicita, sunt multe întrebări, era bine dacă era cineva, un 

reprezentant din partea ocolului.  

Dl Incefi: toate demersurile se fac conform legii. 

Dl Fulop: eu propun să scădem din prețul lemnului de foc, să favorizăm 

populația. 

Dl Incefi: prețurile nu pot fi mai mici decât cele stabilite prin decizia RNP 

Romsilva, pe fiecare APV în parte. 

Dl Gazda: anul trecut ne-am împiedicat fix de aceste probleme, mai bine 

ridicăm prețurile ca să avem ce să scădem. 

 

Propunerea de modificare a d-lui Vatany se referă la art. 4 alin. 1 și este 

formulat astfel: 

Pentru 

1. Cantitatea de366,54 mc din APV. Nr. 2653 -se aprobă valorificarea ca  

”masă lemnoasă pe picior ” prin licitație la prețul de pornire de 280 lei/mc 

în loc de 236 lei/mc 

2. Cantitatea de 220,86 mc din APV. Nr. 2654 -se aprobă valorificarea ca  ” 

”masă lemnoasă pe picior ” ,  la preţul de pornire la licitaţie 290  lei/m3 în 

loc de 267  lei/m3 

3. Cantitatea de 1002,84 mc din APV. Nr. 2804masă lemnoasă pe picior ” ,  la 

preţul de pornire la licitaţie  270 lei/m3 în loc de 214  lei/m3 

4. Cantitatea de 378,86 mc din APV. Nr. 2223 -masă lemnoasă pe picior ” ,  la 

preţul de pornire la licitaţie  140  lei/m3 - nu se schimbă 



 8 

Propunerea dlui Vatany este aprobat cu 14 voturi „pentru” – 

unanimitate. 

 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat, cu modificarea alin. 1 din art.4,  cu 14 voturi ,,pentru”, 

după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 11/2025 

cu privire la aprobarea volumului  de masă lemnoasă propus pentru recoltare 

în anul 2025 din fondul forestier proprietatea publică a orașului Covasna, 

a prețului de referință și a modalității de valorificare al acestuia 

 

Se trece la discutarea punctului 7 de pe ordinea de zi, Proiect de 

hotărâre  cu privire la aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pentru anul 

2025, pentru fondul forestier proprietate orașului Covasna, administrat în baza 

contractului de administrare nr. 597/2015. 

 

Dl Incefi prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia juridică şi pentru administraţie publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, pentru culte religioase 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru turism şi agrement, protecţia mediului, agricultură şi 

silvicultură 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Discuții: Dl Fulop: se modifică și cifrele din buget în urma modificării 

prețurilor: 

Dna Muntean: bugetul este unul estimativ.  

 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 14 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 12/2025 

cu privire la aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pentru anul 2025, 

pentru fondul forestier proprietatea orașului Covasna, administrat în baza 

contractului de administrare nr. 597/2015 
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Se trece la discutarea punctului 8 de pe ordinea de zi, Proiect de 

hotărâre  cu privire la modificarea HCL nr. 76/2024 privind stabilirea 

salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual din 

cadrul familiei ocupaționale “Administrație” din aparatul propriu al 

Consiliului local și din serviciile publice din subordinea acestuia, începând cu 

data de 1 iunie 2024 

 

Dna Cucu prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia juridică şi pentru administraţie publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, pentru culte religioase 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL, cu observații  

 

Discuții: Dl Fulop: cam cât este media de creștere? 

Dna Cucu: aproximativ 10%, dar doar la anumite categorii. 

Dl Gazda: pe bugetul nostru cât înseamnă această majorare? 

Dna Cucu: nu este o creștere semnificativă.  

Dl Primar: această ordonanță trenuleț pe de o parte ne obligă la majorarea 

salariului minim pe economie la anumite categorii, pe de altă parte avem grila de 

salarizare. Cu coeficienții am putut respecta prevederile legale dar au schimbat, au 

blocat indemnizațiile dar au crescut salariul minim, astfel nu se respectă ierarhizarea 

funcțiilor, nu mai există o ierarhizare corectă. Respectăm o prevedere și încălcăm 

legea salarizării. Logica acelei grile a fost bună, dar când tot facem excepții nu 

vedem tot întregul. 

 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 14 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 13/2025 

Cu privire la modificarea HCL nr. 76/2024 privind stabilirea salariilor de bază 

pentru funcționarii publici și personalul contractual din cadrul familiei 

ocupaționale “Administrație” din aparatul propriu al Consiliului local și din 

serviciile publice din subordinea acestuia, începând cu data de 1 iunie 2024 

 

Se loghează înapoi online dl consilier Enea Nicolae. 

 

Se trece la discutarea punctului 9 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre 

privind acordarea unui mandat special reprezentantului Orașului Covasna în 
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Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Zonă 

Metropolitană Târgu Secuiesc – Covasna. 

 

Dl Primar prezintă referatul de aprobare. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 15 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 14/2025 

privind acordarea unui mandat special reprezentantului Orașului Covasna în 

Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Zonă 

Metropolitană Târgu Secuiesc-Covasna 

 

Se trece la discutarea punctului 10 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre 

cu privire la declararea a 25 bucăți de insule ecologice digitalizate ca bunuri 

mobile de interes public local și înscrierea acestora în inventarul domeniului 

public al orașului Covasna. 

 

Dna Varga prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

           Discuții: Dl Primar: aceste insule intră în inventarul public al orașului 

Covasna, ulterior ele vor fi delegate către Gos Trans Com SRL cu o hotărâre de 

consiliu ulterioară. Din păcate au apărut deja probleme tehnice, sunt anumite 

categorii de persoane care vandalizează aceste casete. Trebuie conștientizat 

populația privind utilizarea acestor insule. Mai este o problemă: deșeurile reciclabile 



 11 

erau colectate la grămadă, deja ar trebui să ridice pe fracțiune. Nu știu în ce măsură 

se pot conforma. 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 15 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 15/2025 

cu privire la declararea a 25 bucăți de insule ecologice digitalizate 

ca bunuri mobile de interes public local și înscrierea acestora în inventarul 

domeniului public al orașului Covasna 

Diverse.  

Dna Muntean: vă rog să verificați becurile pe str. Moților nr. 2 și 2A. 

Dl Primar: problemele la iluminatul public s-au acumulat, avem de înlocuit 

mai multe becuri. Vom verifica. 

Dl Fulop: același problemă, cu luminatul public, la Galeria de artă. 

Dl Viceprimar: acolo urmează să fie reabilitat, se va pune fir nou. 

Dl Vatany ridică problema mașinilor parcate neregulamentar pe trotuare și 

pe carosabil. 

Dl Viceprimar arată faptul că au fost trimise adrese de atenționare. 

Dl Domahazi: ar trebui să rezolvăm cumva și problema parcărilor din 

centrul orașului. 

Dl Primar: sunt de acord, trebuie să găsim soluții, sunt deschis la discuții. 

Dl Gazda ridică mai multe probleme: iluminatul public nu este finalizat, 

insulele de colectare nu sunt folosite, deșeurile și resturile de alimente sunt aruncate 

în coșurile de gunoi din parc, de unde sunt scoase și împrăștiate de câini. Inclusiv în 

jurul unităților sanitare sunt aruncate multe gunoaie, ar trebui luate măsuri în această 

privință.  

Dl Primar: o să verificăm problemele semnalate. Coșurile de gunoi sunt 

golite de angajații Gos Trans Com, câinii îi adunăm periodic, dar niciodată nu ajungi 

la capăt. Cu iluminatul public: este în curs execuția lucrărilor. 

Dl Molnar: referitor la lucrările din str. Podului ce puteți să-mi spuneți? 

Dl Primar: nu știu când se reia lucrările din șantier. 

Dl Viceprimar: pe timpul iernii se sistează lucrările, ele vor fi reluate cel 

mai probabil în luna martie. 

Dl Molnar: de terenul aferent cabanei din Chiuruș ce mai știți? 

Dl Primar: acolo trebuie dezmembrat terenul, o să verificăm în ce stadiu au 

ajuns demersurile.  

 

Nefiind alte discuţii domnul Preşedinte de şedinţă mulţumeşte pentru 

Prezenţă şi închide şedinţa la orele 16.40. 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, SECRETAR GENERAL DELEGAT 

                    DEACONU ION                    AL ORAȘULUI COVASNA, 

                                                                           CIUREA MARIA - CRINA 


